
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 31. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1352
Mener ministeren, at det er rimeligt overfor nuværende DLBCL-patienter, at de på grund
af ikke-anbefaling fra Medicinrådet ikke længere kan blive sendt til behandling i f.eks.
USA, hvilket var tilfældet før ikke-anbefalingen, jf. artikel i Hæmatologisk Tidsskrift den
29/9-20 (”Overlæge i hård kritik: Danmark halter bagefter i CAR-T-kapløb”)?
https://haematologisktidsskrift.dk/2-uncategorised/759-overlaege-i-hard-kritik-danmark-
halter-bagefter-i-car-t-kaplob.html

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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